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Styret har hatt følgende sammensetning: 



Leder:   Stein Ekle 

Nestleder:  Bjørn M. Hassel 

Sekretær/økonomiansvarlig:    

   Oddbjørg Dysvik Ørke 

Styremedlem:  Harriet Gustavson 

1 vara:   Kristian Sørensen (fram til 1.09.2021) 

2 vara:   Kjellfrid Bremnes 

 

Revisorer:  Olav Grotdal 

   Steinar Skare 

 

Tur/arrangementskomiteen: 

Leder:   Heidi Arstad Lind 

Medlem:  Kristian Sørensen   (Fram til 01.09.21)  

Medlem:   Janne Kvaløsæter 

 

Valgkomiteen: 

Leder:   Mali Dyrendahl 

Medlem:  Mary Sundland 

Medlem:  Tore Holm 

 

 

 

Medlemsoversikt pr 31/12-21 

Pr 31/12-21 var det registrert 343 medlemmer, hvorav 12 er nye. 

Ved utgangen av 2020 var det registrert 354 medlemmer. 

Antall E-postadresser har økt fra 181 til 202 ved utgangen av 2021 

 

  

3 medlemmer har gått bort siden forrige årsmøte 

Astri Granøien, Gerd Wærness, Gordon Evans 

VI LYSER FRED OVER DERES MINNE 

 

Antall styremøter / medlemsmøter 

Det er avholdt 10 styremøter i perioden, 1 medlemsmøte + julelunsj 

Årsaken er nok en gang pandemien 

48 medlemmer deltok i møtet i november, og 60 på julelunsjen 

 

 



Saker på styremøtene: 

• Fordeling av arbeidsoppgaver for styret. Har manglet sekretær dette året 

• Skiftet postadresse 

• Utsending av leder- og medlemsbrev 

• Gjennomgang/oppdatering av medlemsregister og e-postregister 

• Planlegging av 50 års jubileum ved Ringve 

• Utsending av innbydelser til jubileum 

• Utsending av jubileumsberetning (laget av det gamle styret v/Per Hansen) 

• Pc og skriver er kjøpt inn 

• Leder deltatt i teamsmøte, ang kartlegging av aktiviteter for pensjonister 

• Landsmøtet ble avholdt digitalt i juni 

• Jubileumsfesten ved Ringve avlyst pga pandemien m/tilhørende ekstraarbeid 

• Planlegging ny fest, januar 2022, ved Hotel Thon Prinsen 

• En aksjon/spørreundersøkelse ang «hvordan få tak i flere yngre pensjonister» til 

møtene 

• Leder deltatt på leder- og SAKO-konferanse på Gardermoen i oktober 

• Digital opplæring for medlemmer 

• Digital opplæring for styremedlemmer 

• Jubileumsfesten i januar-22 avlyst, m/tilhørende ekstraarbeid 

• Forslag til budsjett for 2022 er lagt 

 

Medlemsmøter: 

Det er avholdt kun 1 medlemsmøte, den 4/11, 48 medlemmer møtte. Det nye styret kunne 

presentere seg, fysisk. Vi hadde utlodning, hvor styret hadde gjort innkjøp av gevinster. Det 

ble besluttet at dette fortsetter. Det kom inn noen innspill fra medlemmene. Vi hadde 

underholdning med sang og musikk.  

 

Tur/arrangementkommiteen: 

Det har det ikke latt seg gjøre med noe særlig aktiviteter/turer. Vi hadde en rusletur den 

7/10, oppstart i Ilaparken, gikk langs Skansen, mot Piren, over Solsiden til Bakklandet. Vi 

avsluttet turen ved Pilgrimsgården, hvor vi kosa oss med mat og kaffe. 19 medlemmer møtte 

opp.  

 

 

Økonomi: 

Tilskudd fra PPF 2021 var på kr 38 147,- Grasrotandelen kr.15 076,- Kontingenten for 2022 er 

satt til 102,- for medlemmer i Fagforbundet, ikke-medlemmer betaler 334,- Vi har en 

tilfredsstillende økonomi. Utgiftene i 2021 er høyere enn budsjettert. Noen av årsakene er 

utgifter ifb med jubileumsberetning, innkjøp av pc og skriver. Det foreslås at styrehonoraret i 

2022 blir det samme som i 2021, kr 24 000,-  



Ved gravferder:  

Ved bortgang av Postens pensjonister, har foreningen ansvar for å melde fra, bestille krans / 

blomster på vegne av Posten. For at Styret skal fange opp alle, er vi avhengig av melding fra 

medlemmene våre, og takker for hjelp til dette. 

Fra Styret:  

Hele styret ble utskiftet i 2021. Det har vært et noe vanskelig og utfordrende år, 

bestillinger/planlegging av møter, jubileumsfest og diverse, i neste omgang avbestillinger, 

tilbakebetalinger av egenandeler osv.  Det har vært jobba en del med å rekruttere nye 

medlemmer til diverse verv, både i styret, valg- og tur/arrangementskomiteen. Heldigvis er 

styret nå fulltallig, vi har fått inn sekretær, nestleder og 2.vara. Det mangler 2 i 

valgkomiteen.  

I januar i år var det planlagt kursing av styret, data og foreningsarbeid, men også dette er 

satt på vent.  Vi forsøker å fornye oss, ved å gå mer over til digital informasjon, noe som gjør 

arbeidet mye enklere, vi slipper kopiering, konvoluttering, kostnader osv. Vi vurderer også å 

gå over til SMS-varsling, men vi mangler fortsatt en del mobilnummer. Det er ikke slik at det 

er et krav at medlemmene skal ha en mail-adresse eller mobiltelefon, men jo flere jo bedre, 

noe som gjør arbeidet med informasjon mye enklere. Vi håper at 2022 blir et år hvor vi kan 

møtes igjen på møter, turer osv. 

 
For Postpensjonistene Trøndelag Sør 

 

-----------------------------------    ------------------------------------ 

Stein Ekle      Bjørn M. Hassel 

 

-----------------------------------    ------------------------------------- 

Oddbjørg D. Ørke     Harriet Gustavson 

 

----------------------------------     

Kjellfrid Bremnes 

 

 

 


